
Kdaj-
novi dom?
Že večkrat ste v vašem gla-

silu napovedali »otvoritev
doma krajevne skupnosti v
Savskem naselju. Zdi se mi,
da se gradnja tega prepotreb-
nega objekta za družbeno in
društveno življenje vse pre-
več »vleče«. Zanima me (pa
ne le mene), kdaj bo naposled
otvoritev in kaj je vzrok, da
dom Še ne stuži svojemu na-
menu?

J. G.
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Resfe! Gradnja doma kra-
jevne skupnostl se je močno
lavfekla, saj ni manjkalo ob-
jektlvnlh tažav. čeprav amo
otvorltev vačkrat preložlli,
zdaj vandarle kaže, da bomo
ta prepotrebni dom okiobra
odprlt.
»PoložaJ« pa je takle: opre-
ma }e naročena, čeprav še
ne vaa, ker ie ni dokončne-
ga dogovora med posamez-
nlml družbeniml organizaci-
Jami. To bomo morall člmprej
uakladltl. Notranja dela so
končana, razen nekaterih
malenkosti, karpa nebopo-
membna ovlra.

Vsa ta zakasnltav - skoraj
leto dnl - Ima razlog predv-
lem v pomanjkanju denarja
ozlroma nerednem dotoku
sredstev!

Up je toref mesec oktober!
Žal se a prevefikim odlaga-
nfem dražl tudl aama grad-
nja. To pa je ktjub našlm pri-
zadevanjem, že naia aploi-
na kronična bolezen...

JANEZ PIRNAT
predsednik gradbenega odb-
ora.


